

Еженедельник новостей МДС, 11 - 15 марта

IBC Weekly News, March 11 - 15, 2019

11 марта

Представители МДС посетили **церемонию открытия** [Недели франкофонии](#) в Бишкеке.

12 марта

В Бишкеке состоялось открытие [третьей торговой миссии](#) Великобритании в КР, а также прошел **Кыргызско-британский бизнес-форум**. Исполнительный директор МДС Аскар Сыдыков выступил на церемонии открытия.

Представители МДС и [миссии Международного валютного фонда](#) обсудили вопросы **противодействия коррупции** и **динамики финансового рынка** КР,

На круглом столе [по зеленой экономике](#) презентован проект Стратегии «**Развитие, основанное на сохранении природы**».

Консультативная группа по экономической дипломатии при МИД КР обсудила [продвижение экономических проектов за рубежом](#).

13 марта

Представители МДС посетили **прием, организованный в Посольстве Швейцарии** по случаю прибытия миссии SECO в Бишкек.

13-14 марта

По приглашению МДС Кыргызстан посетили представители компании [Rolls Royce](#), чтобы ознакомиться с рынком КР и нуждами в сферах авиации, энергетики, недропользования и информационных технологий.

15 марта

На [5-м совещании почетных консулов](#) КР в иностранных государствах рассмотрены меры по активизации экономической дипломатии, включая привлечение иностранных инвестиций, расширение экспортных рынков, продвижение туризма.

March 11

IBC representatives **attended the opening** of the [Francophonie Week](#) in Bishkek.

March 12

The opening of the [Third Trade Mission](#) of the United Kingdom of Great Britain in the Kyrgyz Republic and the **Kyrgyz-British Business Forum** took place in Bishkek. IBC Executive Director Askar Sydykov spoke at the opening ceremony.

Representatives of the IBC and [the International Monetary Fund Mission](#) discussed the issues of **combating corruption** and dynamics of the **financial market of the Kyrgyz Republic**.

At the [roundtable on green economy](#), a draft Strategy “**Development based on nature conservation**” was presented.

The **Consultative Group on Economic Diplomacy** at the Ministry of Foreign Affairs discussed the [promotion of economic projects abroad](#).

March 13

IBC representatives attended the **reception organized by the Swiss Embassy** on the occasion of arrival of the SECO mission in Bishkek.

March 13-14

At the IBC invitation of, representatives of [Rolls Royce](#) visited the Kyrgyz Republic. The informational visit aimed **to review Kyrgyzstan's market** and the needs in the fields of aviation, energy, subsoil use and information technologies.

March 15

The [5th meeting of honorary consuls](#) of the Kyrgyz Republic considered **measures to enhance economic diplomacy**, including attracting foreign investment, expanding export markets, and promoting tourism. The IBC Executive Director participated in the meeting.

Объявления

Агентство по продвижению и защите инвестиций КР организует участие отечественных компаний в [международной выставке China International Import Expo](#), которая состоится с 5 по 10 ноября 2019 года в г. Шанхай, КНР. Подробную информацию можно получить по тел. +996 312 620363, e-mail: a.dzhailoobaeva@gmail.com.

Announcements

The Investment Promotion and Protection Agency of the Kyrgyz Republic is organizing the participation of domestic companies in the [China International Import Expo](#) international exhibition to be held **from 5 to 10 November 2019 in Shanghai, China**. For more information, please contact: tel. +996 312 620363, e-mail: a.dzhailoobaeva@gmail.com

МДС в СМИ

14 марта в ИА «Кабар» опубликован [видеосюжет](#), подготовленный МДС на тему: «Как улучшить систему госзакупок в здравоохранении Кыргызстана?»

IBC in the media

On March 14, a [video](#) prepared by IBC “How to improve the public procurement system in Kyrgyzstan’s healthcare?” was posted by the Kabar news agency.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) наиболее важных изменений в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) of the most important changes in Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [еженедельный дайджест СМИ](#) по экономике, бизнесу и инвестициям.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) on economy, business and investment.

События на 18 - 22 марта

18 марта — встреча бизнес-сообщества по мониторингу исполнения решений Совета по регулятивной реформе при Правительстве КР.

18 марта — заседание наблюдательного совета при институте бизнес-омбудсмена КР.

19 марта — заседание рабочей группы по обсуждению совершенствования инфраструктуры аэропортов КР.

19 марта — встреча представителей МДС и департамента экономики и инвестиций мэрии Бишкека..

Events for March 18 - 22

March 18 — the business community will discuss monitoring the implementation of decisions of the Regulatory Reform Council under the Government of the Kyrgyz Republic.

March 18 — a meeting of the Supervisory Board under the Business Ombudsman Institution.

March 19 — a WG meeting on improvement of infrastructure of airports in the Kyrgyz Republic.

March 19 — meeting of representatives of IBC and the Economics and Investment Department of the Bishkek City Hall.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.